
Protokół nr 115/2022 z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 27 stycznia 2022 r. 
 
Z uwagi na aktualną sytuację epidemiologiczną przeprowadzono zdalne 115 posiedzenie 
Zarządu Powiatu z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość to jest za 
pomocą środków audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji.  
Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny. 
W zdalnym posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Andrzej Ochlak, Wicestarosta – Jerzy 
Czapliński, Członkowie Zarządu Powiatu: Barbara Grzywacz, Teresa Łątkowska, Marcin Buliński, 
Sekretarz – Ewa Kalisz-Górzkowska, Skarbnik –  Sebastian Kiński. Pan Starosta potwierdził 
obecność wyżej wymienionych osób. W posiedzeniu uczestniczyło 5 Członków Zarządu. 
Wymóg kworum został zachowany. Posiedzenie otworzył pan Starosta. 
Pan Starosta przedstawił propozycję porządku obrad 115 zdalnego posiedzenia Zarządu.   
Pan Starosta zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia. Stanowi 
on załącznik nr 1. 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.  
W zdalnym posiedzeniu Zarządu wziął udział pan Daniel Wiśniewski – naczelnik Wydziału 
Komunikacji i Transportu. 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Nowomiejski jako organizatora publicznego 
transportu zbiorowego umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego. 
/głos zabrał pan D. Wiśniewski – naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu/ 
Pan Starosta poinformował, że na poprzednim posiedzeniu Zarządu była omawiana powyższa 
kwestia. Zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Pan Buliński poprosił o przypomnienie przez jakie miejscowości będzie uruchomiona linia. 
Pan Wicestarosta odpowiedział, że autobus będzie jeździł z Nowego Miasta Lubawskiego do 
Biskupca przez: Bielice, Krotoszyny, Szwarcenowo, Wonna, Jamielnik, Nowy Dwór, Bratian, 
Mszanowo, Kurzętnik. Dodał, że analogicznie z powrotem trasa będzie taka sama. 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
jednogłośnie: A. Ochlak, J. Czapliński,  B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pan D. Wiśniewski wylogował się ze zdalnego posiedzenia/ 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
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